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Strada Alexandru Ioan Cuza  nr.53 

Ocnele Mari, judetul Valcea, cod 245900 
Tel: 0250772043, 0250772024  Fax: 0250772270 

E-mail: oc_mari@onix.ro 
 

 
 

PROCES  - VERBAL 
 
                                                       

Incheiat astazi 20.08.2013 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al orasului 
Ocnele Mari convocat prin Dispozitia nr.142/12.08.2013 emisa de primarul or.Oc.Mari, la 
care participa un numar de 11 consilieri din totalul de 13 consilieri in functie, lipsind 
motivat dl.consilier Radu Gheorghe si  dl.consilier Dragoi Constantin. 

La sedinta participa domnul director Cirjan – Urban  S.A. Valcea si cetateni din 
orasul Ocnele Mari. 

Se supune aprobarii  

ORDINEA DE ZI : 
 

1. Proiect de hotarare privitor la: Rectificare de buget. 
2. Proiect de hotarare privitor la: mandatarea domnului Iordache Petre, reprezentantul 

or.Oc.Mari in AGA – ADI APA VALCEA sa aprobe in numele si pe seama 
or.Oc.Mari, jud.Valcea, completarea art.36- preturi si tarife si alte surse de venit, din 
contractul de delegare al gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apa si 
canalizare nr.1/18.11.2008. 

3. Proiect de hotarare privitor la: Aprobarea studiului de fezabilitate si a indicatorilor 
tehnico-economici  pentru obiectivului „Crearea Centrului de  informare si 
promovare turistica in or.Oc.Mari”. 

4. Proiect de hotarare privitor la: Modificarea Organigramei si a Statului de functii al 
aparatului de specialitate al primarului or.Oc.Mari 

5. Proiect de hotarare privitor la : Aprobare prelungire Contract de delegare a gestiunii 
serviciului public de salubrizare a orasului Ocnele Mari nr.6629/26.09.2005, 
incheiat intre Consiliul Local Oc.Mari si SC URBAN SA. 

     Probleme diverse. 
Ordinea de zi a fost aprobata cu unanimitate de voturi. 

A fost supus aprobarii procesul –verbal al sedintei ordinare din data de 25.07.2013 
care a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 

Domnul primar propune ca sedinta sa inceapa cu punctul 5 de pe ordinea de zi , 
propunere aprobata cu unanimitate de voturi. 
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S-a trecut la punctul 5 de pe ordinea de zi :” Aprobare prelungire Contract de 
delegare a gestiunii serviciului public de salubrizare a orasului Ocnele Mari 
nr.6629/26.09.2005, incheiat intre Consiliul Local Oc.Mari si SC URBAN SA. 

Domnul viceprimar spune ca in contract se specifica prelungirea contractului de 
delegare a gestiunii pana la aparitia operatorului regional, ceea ce este foarte corect. Este 
de acord cu noul proiect de hotarare. 

Domnul secretar spune ca prin Hotararea Consiliului Local Oc.Mari 
nr.24/23.05.2013 a fost aprobat studiul de fezabilitate pentru SMID, proiect promovat la 
nivel judetean, la care au aderat toate cele 89 de unitati administrativ - teritoriale. In 
documentul de pozitie aprobat, art.8, alin.(4) s-a stabilit ca toate contractele care expira in 
anul 2013 vor fi prelungite pana la data intrarii in operare a SMID.  

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost aprobat cu  unanimitate de 
voturi. 

S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi :”Rectifdicare de buget”. 
Doamna Fetele Lucia, sef serviciu”buget, finante” spune ca suma de 50 mii lei a fost 

primita pentru plata arieratelor. Acestea sunt platite, in mare parte, de la inceputul anului 
esalonat. Spune ca nu a mai ramas de plata o suma asa mare, insa din acesti bani  se poate 
plati suma de 9.000 lei la proiectul ce se va realiza privind Centrul de Promovare Turistica 
in or.Oc.Mari. Spune ca la institutiile de invatamant din oras sunt cheltuieli foarte mari cu 
reparatiile curente, iar pentru acestea vor fi cheltuiti bani din cei 50 mii lei primiti de la 
Consiliul Jud.Valcea. Privind incasarile spune ca acestea merg foarte greu, dand exmplu 
luna anterioare unde s-a incasat doar 38% din suma totala. 

Domnul presedinte de sedinta spune ca a citit in presa  ca acesti bani au fost dati de 
Consiliul Judetean Valcea pentru asfaltarea a doua strazi : Fagul-Miului si Strandului, 
nicidecum pentru arierate. 

Doamna Fetele Lucia spune ca Primaria or.Oc.Mari a cerut Consiliului Jud.Valcea 
printr-o adresa un miliard lei, insa s-au primit doar 50 mii lei.Trebuie sa se plateasca 
intreaga suma a arieratelor, astfel nu se pot plati salariile. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost aprobat cu  unanimitate de 
voturi. 

S-a trecut la punctul 2 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la: 
mandatarea domnului Iordache Petre, reprezentantul or.Oc.Mari in AGA – ADI APA 
VALCEA sa aprobe in numele si pe seama or.Oc.Mari, jud.Valcea, completarea art.36- 
preturi si tarife si alte surse de venit, din contractul de delegare al gestiunii serviciilor 
publice de alimentare cu apa si canalizare nr.1/18.11.2008. 

Domnul consilier Perian Dumitru intreaba daca domnul primar nu cumva este in 
incompatibilitate. 

Domnul secretar spune ca domnul primar va fi reprezentant al or.Oc.Mari in AGA – 
ADI Valcea, ci nu este membru in Consiliul de Administratie. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost aprobat cu  10 voturi”pentru” 
si 1 „abtinere” in persoana domnului consilier Badea Ilie. 

S-a trecut la punctul 3 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la: Aprobarea 
studiului de fezabilitate si a indicatorilor tehnico-economici  pentru obiectivului „Crearea 
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Centrului de  informare si promovare turistica in or.Oc.Mari”, care a fost aprobat cu 
unanimitate de voturi. 

S-a trecut la punctul 4 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la: 
Modificarea Organigramei si a Statului de functii al aparatului de specialitate al primarului 
or.Oc.Mari, care a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 

S-a trecut la punctul „Probleme diverse”. 
Domnul secretar da citire adresei nr.7330/19.08.2013 a Sindicatului Judetean al 

Pensionarilor Valcea prin care se solicita donarea/concesionarea unor imobile pentru 
construirea, pe fonduri europene, unei baze balneo-climaterice in or.Oc.Mari. 

Domnul viceprimar spune ca solicitantii ar trebui sa vina si sa discute personal 
aceasta problema, pentru a se vedea posibilitatea de realizare a acestei baze. 

Domnul consilier Perian Dumitru este nemultumit de conditiile de calatorie oferite de 
transportatorul Galex, spunand ca locuitorii sunt nemultumiti ca autobuzele nu circula din 
ora in ora, spatiul din autocare este mic, acestea nu preiau toti cetatenii. Spune ca in licenta 
luata de catre Galex pentru traseul Rm.Valcea – Oc.Mari, transportatorul nu respecta 
traseul licitat. 

Domnul primar stie despre problema ridicata, insa pana se rezolva problema 
respectiva, asteapta intelegere macar de la domnii consilieri locali. Dumnelui spune ca 
ETA pe data de 31.05.2013 a anuntat Consiliul Judetean Valcea ca renunta la traseul 2 din 
motive economice, insa Primaria a fost anuntata de catre Consiliul Jud.Valcea de aceasta 
renuntare de abia pe data de 25.07.2013. Dumnealui impreuna cu conducerea Galex a 
analizat posibilitatea extinderii traseului. Domnul director al Galex-ului a promis 
suplimentarea autobuzelor, insa au cerut un termen de 15 zile pentru a rezolva graficului 
orelor de plecare. 

Domnul primar este suparat pe domnul presedinte al Consiliului Jud.Valcea pentru ca 
nu trebuia sa fie de acord cu rezilierea contractului cu ETA pana nu se termina perioada 
licitata de transport. Este de acord ca dumnealui, impreuna cu domnii consilieri locali sa 
aiba o intrevedere cu domnul presedinte al Consiliului Jud.Valcea cu privire la statiile ce 
vor fi prevazute pe raza mun.Rm.Valcea. 

Domnul consilier Gaitanaru Constantin spune ca sunt foarte multi oameni care au 
abonamente pe Galex, insa in autobuze nu este suficient loc, iar oamenii intarzie de la 
serviciu. Ori se suplimenteaza autobuzele la orele de varf, ori sa inchirieze autobuze cu un 
spatiu mai mare. 

Doamna Vasile, locuitoare a or.Oc.Mari, spune ca pe strada Florilor vecinii dumneai 
si-au facut canalizari care dau in rigola strazii, iar in fata proprietatii dumneai miroase 
foarte urat. Roaga pe dl.primar sa ia masuri urgente, deoarece mirosul urat este foarte 
puternic, iar daca nu crede nimeni ii invita acum pe acea strada. 

Domnul primar spune ca in primavara strada Florilor in programul ce priveste 
realizarea canalizarii in or.Oc.Mari, si o roaga pe doamna Vasile sa mai aiba putina 
rabdare. 

Domnul presedinte de sedinta spune ca au fost turisti ce au fotografiat problema 
ridicata de doamna Vasile si au promis ca vor posta fotografiile pe internet, deoarece 
dumnealor nu au mai vazut atata mizerie pe nicaieri pe unde au umblat. 
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Domnul consilier Popescu Mircea spune ca intradevar acolo este un focar de infectie, 
intrucat salariatii de la Salina Oc.Mari, unde lucreaza si dumnealui, in fiecare dimineata 
aduna gunoaiele locuitorilor. 

Domnul consilier Nitescu Mihai spune ca ar trebui schimbat programul de 
functionare al iluminatului public, deoarece acum se intuneca mai devreme, iar oamenii 
care pleaca dimineata cu autobuzul de la ora 6,00, pleaca pe intuneric. Cu privire la 
strazile Lunca si Gorunis ar trebui ca autogredarul Primariei sa  niveleze aceste drumuri, 
intrucat s-au format santuri adanci dupa ploile de saptamana trecuta. Intreaba cine face 
curatenie in fata caselor in care nu locuieste nimeni. 

Domnul consilier Danilescu Paul  propune ca domnul primar sa gaseasca solutii 
pentru a fi construite parcari in oras, deoarece in sezonul de vara strazile sunt pline de 
masini, iar cetatenii nu au pe unde sar circule. 

Nemaifiind alte probleme domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea lucrarilor 
sedintei, multumind pentru participare. 
 
 
 
 
      PRESEDINTE DE SEDINTA,                                               SECRETAR,   
                                                                        jurist 
            BADEA ILIE                           ANGHELUTA DUMITRU 
 
 
 
 
 
OCNELE MARI, 
20.08.2013 


